
Fra: 01927 Blåklokka Barnehage AS <styrer.blaklokka@barnehage.no> 
Sendt: 9. mai 2014 11:18 
Til: Postmottak Meland; Nils Marton Aadland; lars.barstad@bkkfiber.no; 

Anne Grete Eide; Rolf Hansen; Øyvind Oddekalv; Tormod Skurtveit; 
Henriette Fennelly; Atle Håtuft; Ørjan Kristiansen; Sigmund Larsen; Elna 
Bjørndal; Øystein Blom; Jorunn Signe Brakstad; Ragnar Bratland; Mabel 
Johansen; marit.jossang@gmail.com; 
erling.ronnestad@meland.kommune; Kåre Skibenes; Leif Johnsen; 
Morten Sakstad; Per Kristian Holmetun; Sølvi Knudsen; Solbjørg 
Sandvik; Solbjørg Åmdal Sandvik; silje-is@online.no; Lars Arne 
Markhus; Magnar Hellen; Fredrik Seliussen; Leirdalen Barnehage; 
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Heskestad 

Emne: I forhold til regnskap for den kommunale barnehagen 
 
Kategorier: Rød kategori 
 

I forhold til regnskapet 2013 i den kommunale barnehagen, har administrasjonen i Meland 

kommune  varsla de private barnehagene om store beløp i etterbetaling av tilskudd.  Vi har fått 

det kommunale regnskapet vurdert eksternt, og har en del spørsmål knyttet til beregningene. 

 

Vi ber om at dere reflekterer over disse funnene, og prøver å komme til bunns i dette før dere tar 

et vedtak om godkjenning av regnskap for 2013. 

 

 De nye satsene for tilskudd plasserer Meland helt på bunn på landsoversikten over nivå på 
tilskudd til private barnehager. Er det bevisst politikk at Meland prioriterer barnehagene aller 
dårligst, målt etter nivå på etterberegnet 2013-tilskudd? 

 

    Med en bemanning på i snitt 7,2 barn per voksen kommunale barnehager i 2013 er Meland en 
av kommunene med aller dårligst bemanning i barnehagene. Er dere politikerne kjent med at 
bemanningen er så dårlig? Er politikerne komfortable med så dårlig bemanning i barnehagene? 

 

 Mener kommunen at de har forsvarlig nok bemanning til ikke å ta inn vikarer ved sykefravær? 
Eller kan det tenkes at det benyttes vikarer/lærlinger/personell som ikke er lønnet gjennom 
barnehagen, men på andre koststeder? 

 

 Selv om antall årsverk har økt med 0,4 i løpet av året, så er likevel  fastlønn ca. 10 000,- lavere 
enn budsjettert. Hva skyldes det? 



 

 Barnehager er en god investering for fremtiden, særlig er barnehagens betydning for utjevning av 
sosiale forskjeller vel dokumentert. Har kommunen gjort noen vurdering av langsiktige 
konsekvenser og kostnader ved å strupe økonomien og dermed også kvaliteten i barnehagene på 
denne måten?   

Med helsing 
 

Dei private barnehagene: 
Leiketun barnehage 

Blåklokka barnehage 

Drømmehagen barnehage 

Læringsverkstedet avdeling Maurtua og Flatøy 

Leirdalen barnehage 

Espira Marthahaugen barnehage 
 


